
Podnet  č. 15/2016   
 
 
4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 18.4.2016  
 
 
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Či by sme sa nemohli vrátiť k starému modelu, žeby zastupiteľstva boli v stredu. V pondelok 
sme to presunuli nejak, ale vidím, že to je problém. Štvrtok komisia, štvrtok večer dostanú 
papiere, nedobre, v piatok idú do welnesu niekde, sobota, nedeľa voľno. Čiže skúsme 
porozmýšľať o tom návrhu o tom starom modely. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
prednosta MsÚ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


